
 

 
 

Date: August   1 , 2023 

Ref : CGS .04/2023 

 2023 اغسطس 1التاريخ: 

 04/2023المرجع : ك.د.ب. 

 

Dear/ Deans of the Colleges, 

Dear / Heads of Academic Departments, 

Dear / Managers & Coordinators of Graduate Programs, 

 
 

Subject: Graduate Students Under probation 

 

                                  المحترمين،                                                      السادة/عمداء الكليات       

                            المحترمين،                        السادة / رؤساء الأقسام الأكاديميين 

 المحترمين،       منسقي برامج الدراسات العليا      السادة / مديري و

 

 الموضوع : طلبة الدراسات العليا المنذرون أكاديميا 

 

I would like to inform you that the Registration Department will 

issue a Pin Code to all graduate students who have received an 

academic warning (Under Proportion) due to their low CGPA (less 

than 3 out of 4) at the end of each semester (when the warning is 

included in the student’s academic record). Each student will obtain 

his Pin code from his/her academic advisor so that he/she can 

register his/her courses. Therefore, these students will not be able 

to register for their courses without obtaining their personal Pin 

code. 

Based on the above, please give these students the Pin Code after 

the student visits his/her academic advisor to receive the necessary 

academic guidance and sign the attached undertaking. 

In the absence of an academic advisor for the student, the 

department head or the program coordinator takes this action. 

Sincere regards 

 

التعريف  رمز  بإصدار  ستقوم  التسجيل  إدارة  بأن  إليكم  أنهي  أن  أرجو 

على  (Pin Code) الشخص ي  حصلوا  الذين  العليا  الدراسات  طلبة  لكافة 

بسبب تدني معدلاتهم التراكمية) أقل  (Under Proportion) الإنذار الأكاديمي 

( في نهاية كل فصل دراس ي  )عند إدراج الإنذار في السجل الدراس ي 4من    3من  

الخاص  (Pin Code)للطالب(، بحيث يحصل كل طالب على الرمز التعريفي

به من المرشد الأكاديمي للطالب حتى يتمكن من تسجيل المساقات الخاصة 

اصة به. هذا مع العلم  بأنه  لن يتمكن هؤلاء الطلبة من تسجيل المساقات الخ

 .بهم  بدون الحصول على  رمز التعريف الشخص ي 

( بعد  أن  Pin Codeوبناء على ذلك، يرجى منح هؤلاء الطلبة الرمز التعريفي ) 

يقوم الطالب بمراجعة مرشده الأكاديمي وتلقي الإرشاد اللازم  له ثم التوقيع 

 حال عدم وجود مرشد أكاديمى للطالب يقوم رئيس   يف على التعهد المرفق. و

 القسم أو منسق البرنامج بهذا الإجراء.

 

 التقدير  و الاحترام فائق وتقبلوا

 أ.د. رأفت العوض ي 

 عميد كلية الدراسات العليا 

Prof. Raafat El-Awady 

Dean College of Graduate Studies 

 0232- 2022للعام الأكاديمي  (19تعميم رقم )

 


